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INTERPELACJA 

Troska o środowisko skùania do poszukiwania coraz lepszych rozwiązań dotyczących 

odbioru i recyklingu odpadów. Szczególnie niebezpieczne są elektroodpady. Trudno sobie 

wyobrazić, że nie korzystamy ze sprzętu elektronicznego, który stanowi obecnie nieodzowny 

element naszego codziennego życia. Kupowanie nowych urządzeń ma związek ze zużyciem 

już wysùużonych sprzętów ale też z wymianą jeszcze sprawnego sprzętu na nowszy, bardziej 

oszczędny model. 

Jak dużo zużytych, szczególnie maùych sprzętów elektronicznych (telefonów, kabli, 

żarówek, pùyt CD, pojemników po tuszach, itp.) trafia do śmietników na odpady zmieszane -

tego pewnie nikt nie wie, ale niewiele osób dostrzega potrzebę wyrzucania drobnego sprzętu 

elektronicznego do pojemników na nie przeznaczonych, ponieważ ich po prostu nie ma. 

Niewiele osób zostawia też zużyty sprzęt w sklepie przy zakupie nowego czy tym bardziej 

zawozi do miejsca selektywnej zbiórki. 

Potrzebna jest niewątpliwie zwiększona edukacja mieszkańców w tym zakresie, ale 

również tworzenie ùatwo dostępnych miejsc, pojemników, do których będzie można wrzucić 

określone elektroodpady. Najlepiej takich, które będą peùnić jednocześnie funkcję 

edukacyjną. 

Już wiele miast w Polsce (np. Koùobrzeg, Legnica, Piaseczno, Opole, Ùódź) 

zastosowaùo na swoim terenie rozwiązanie, jakim jest Miejski Punkt Elektroodpadów (MPE), 

który sygnalizuje problem elektroodpadów, potrzeby ich osobnej segregacji, pomaga 

gromadzić posortowane odpady oraz pomaga w edukacji na ten temat. 

W związku z tym wnoszę, żeby Miasto Suwaùki, w ramach gospodarki odpadami. 

wprowadziùo takie lub podobne rozwiązanie na terenie Suwaùk. 

z poważaniem 


